
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 329
I forlængelse af svar på SAU alm. del - spørgsmål 263, bedes ministeren re-
degøre for, hvordan etableringen af Skatteankestyrelsen er gået fra at skulle
give en besparelse og kortere sagsbehandling til i stedet at medføre en væ-
sentlig fordyrelse samt markant længere sagsbehandlingstider, dette også
selvom der ikke havde været en stor tilgang FFF-sager.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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